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معاون ورزش حرفه ای و قهرمانی وزارت ورزش و جوانان تاکید کرد

شرایط استثنایی و خوبی بر کاروان ورزشی ایران حاکم است
سرویس ورزشی-

معــاون ورزش حرفه ای و قهرمانــی وزارت ورزش و 
جوانان می گوید در این دوره از بازی های المپیک، تیم های 
اعزامی از ایران در حالت استثنایی و خوبی به سر می برند.

در فاصله دو هفته مانده تا آغــاز رقابت های المپیک 2016 
ریو، نصرالله سجادی تاکید دارد که وضعیت کاروان ورزشی ایران 
مناسب است و اگر مشــکل خاصی پیش نیاید ورزشکاران ما در 
المپیک عملکرد خوبی خواهند داشــت. گزیــده ای از تازه ترین 
صحبت هــای معاون ورزش حرفه ای و قهرمانــی وزارت ورزش و 

جوانان در ادامه می آید:
* در رابطه با مراســم بدرقــه کاروان  المپیک و پارالمپیک 
که با حضور رئیس جمهور، وزیر ورزش  و جوانان و کلیه روســای 
فدراسیون های ورزشی برگزار شد باید بگویم برگزاری این مراسم 
قبل از اعزام کاروان به این بازی ها انگیزه خوبی برای ورزشــکاران 

بود. 
*  هر تیم از ایران باید 6 تا 7 روز زودتر از شروع رقابت های 
خود در المپیک در ریو حضور داشته باشند. تیم ها زمان رفت در 
18 گروه و در زمان برگشت با 17 گروه باز خواهند گشت. ضمن 
این که پرواز برخی از رشته ها با دو پرواز و برخی دیگر از رشته ها 

با سه پرواز انجام خواهد شد. 
*  من تصور می کنم که در شــرایط فعلی تمام فدراسیون ها 
و تیم های اعزامی در شــرایط بسیار خوبی به سر می برند و از 14 
رشــته اعزامی ما تقریبا در سه، تا چهار رشته شانس کسب مدال 
داریــم. در این دوره هم فدراســیون ها و هم مربیــان با تجربه و 
میدان دیده هستند و اکثر آنها تجربه حضور در بازی های آسیایی 
و  المپیــک را دارنــد. می توانم بگویم که در ایــن دوره تیم های 
اعزامی در حالت استثنایی و خوبی به سر می برند و من خود که از 
نزدیک شاهد تمرینات بودم و به اردوها سر می زدم می دیدم که 

چقدر امیدوارانه و با جدیت کار می کنند.  
*  من در اکثر دوره های  المپیک حضور داشتم و می دانم که 

مدال المپیک در تاریخ هر کشــوری به نام قهرمانان ثبت می شود 
نه مربی و رئیس فدراسیون. ما تا به امروز بعد از انقلاب تاکنون 60 
مدال  المپیک کسب کرده ایم که البته تعداد آنها زیاد نیست، 15 
مدال طلا، 20  نقره و 25 برنز. ما اگر بخواهیم پانزده مدال طلا را 
بشماریم زمان زیادی را نمی برد. الان خوشحال هستم که شرایط 

تیم ها بسیار خوب و حمایت خوبی از آنها به عمل آمده است. 
* نمی تــوان در خصوص تعداد مدال هایــی که در المپیک 
کســب می کنیم، پیش بینی کرد اما آنچه که مســلم اســت در 
رشــته های کشــتی آزاد و فرنگی، تکواندو و وزنه برداری با توجه 
به حضور زیادی که در بازی های المپیک داشته ایم، مطمئنم این 
دوره یکــی از بهترین دوره ها از نظر کیفیــت حضور خواهد بود. 
در حقیقت این میدان مســابقه اســت که وضعیت ما را مشخص 
می کند. ما نمی توانیم شرایط را رقم بزنیم. من می دانم که نسبت 

به دوره های گذشته شرایط ما خیلی خوب است. 
*  بــا تک تک مربیان نیز که صحبت می کنم آنها نیز بر این 
باورند حتی با یکی از مربیان که ســه ماه پیش صحبت می کردم 
اعتقاد داشت ما باید ورزشکاران خود را از نظر ذهنی آماده کنیم. 
از نظر فنی و مهارت های تکنیکی مشکل خاصی ندارند و باید آنها 

را از نظر ذهنی برای  المپیک ریو آماده کنیم. 
* در رشــته والیبال فکر نکنید که زنگ تفریح ســایر تیم ها 
خواهیــم بود. البته اکثر رقیبان مــا در بازی های المپیک ریو که 
حضور دارند چهار تا پنج دوره در المپیک های قبلی حضور داشتند 
و قهرمانان لیگ جهانی هستند. آنها باید با چنین تیم هایی رقابت 
کنند. البته والیبالیست های ما بی انگیزه نیستند و با وجود این که 
برای اولین بار به المپیک می روند من مطمئن هســتم که شرایط 
بســیار خوبی را در ریو خواهند داشــت و این بــرای آینده خود 

والیبالیست ها خوب خواهد بود.
*  رشته های کشــتی، وزنه برداری و تکواندو قطعا مدال  آور 
هستند. بقیه رشــته ها هم در شرایط خوبی به سر می برند. البته 

اعلام حمایت مردم قم از رهبر شیعیان بحرین
قم - خبرنگار کیهان:

مردم قم با برگزاری مراســمی حمایت قاطع خود را  از آیت الله 
شیخ عیسی قاسم رهبر شیعیان بحرین اعلام کردند.

در این مراســم باشکوه شــرکت  کنندگان همبستگی خود را با آیت الله 
عیســی قاســم در برابر ظلم های آل خلیفه اعلام کردند و خواستار متوقف 

شدن حکم لغو تابعیت وی شدند.
شرکت کنندگان که تصاویری از شیخ عیسی قاسم رهبر شیعیان بحرین 
و برخی از رهبران انقلاب این کشــور را در دست داشتند با شعار »هیهات 
منا الذله« از مجامع جهانی و مدعیان حقوق بشر خواستند سکوت خود را 

در برابر رژیم وابسته و دیکتاتور بحرین بشکنند.
در ادامه این مراســم یکی از مســئولین دانشــگاه بین المللی جامعه 
المصطفی)ص( در سخنانی گفت: انقلابیون بحرین خواهان کمترین حقوق 
شهروندی هستند اما سازمان های بین المللی در این باره سکوت کرده اند زیرا 

دلارهای نفتی انسانیت را از یاد همه برده است.
حجت الاسلام والمسلمین علیرضا قهرمانی افزود: اگر حق انتخاب و حقوق 
شهروندی مردم منطقه به رسمیت شناخته شود همه اسلام ناب محمدی 
را انتخاب خواهند کرد و دشــمنان بشریت از همین موضوع واهمه دارند و 
به همین دلیل مشــغول سرکوب ملت های منطقه هستند و از دیکتاتورها 
دفاع می کنند. نماینده حزب الوفاء بحرین هم در مراســم اعلام حمایت از 
شیخ عیسی قاسم و مردم مظلوم بحرین گفت: تمام تلاش رژیم آل خلیفه 
دســتگیری، محاکمه و به زندان انداختن شیخ عیسی قاسم است اما مردم 

بحرین اجازه چنین کاری را به آنها نمی دهند.
حجت الاسلام والمسلمین سیدمرتضی علوی  پسند گفت: خط قرمز مردم 
بحرین دستگیری و تعرض به شیخ قاسم است و ما تا آخر برای دفاع از رهبر 
شــیعیان بحرین ایستاده ایم. وی گفت: جوانان بحرین برای شهادت در راه 

آرمان های خود آمادگی دارند و مراقب توطئه دشمنان هستند.
مدیرعامل انجمن خیران مسکن ساز اعلام کرد

احداث 30 هزار واحد مسکونی 
توسط خیران

مدیرعامل انجمن خیران مسکن ساز کشور از ساخت 30 هزار 
واحد مسکونی توسط این انجمن در کشور خبر داد وگفت: 20هزار 

واحد به اتمام رسیده است.
کیومرث سلگی درجلســه انجمن خیران مسکن ساز آذربایجان شرقی 
از شناســایی 11 هزار و500 خانوار دارای معلول و دو معلول برای احداث 
مسکن رایگان خبرداد و گفت: برای ساخت مسکن معلولان 300 میلیون ریال 
تسهیلات بلاعوض توسط بنیاد مسکن، بهزیستی و خیران پرداخت می شود.

وی با بیان اینکه احداث حدود 800 واحد مسکن معلولان عملیاتی شده 
است، اظهارکرد: حدود 700 واحد آماده تحویل است که در این راستا یک 
هزار و 800 میلیارد ریال توسط خیران، بنیاد مسکن و بهزیستی مساعدت 
شده است. مدیرعامل انجمن خیران مسکن ساز کشور تعداد سهمیه مسکن 
معلولان آذربایجان شــرقی را 500 واحد اعلام کرد و از مســئولان سازمان 

بهزیستی خواست افرادی را که از قلم افتاده اند شناسایی و معرفی کنند.
ثبت نام فرزندان شهدای فاطمیون 

در مدارس شاهد
مدیرکل شــاهد و ایثارگران وزارت آموزش و پرورش، 
نحوه ثبت نام فرزندان شــهدای فاطمیون در مدارس شاهد 

را اعلام کرد.
محمدحسین کفراشــی به فارس گفت: تمام خانواده شهدا که 
در بنیاد شــهید و امور ایثارگران پرونده دارند، می توانند از خدمات 
مدارس شاهد استفاده کنند. وی در خصوص ثبت نام فرزندان شهدای 
فاطمیون)شــهدای افغانستانی مدافع حرم( در مدارس شاهد گفت: 
خانواده شــهدای افغانستانی که در بنیاد شــهید و امور ایثارگران 

کشورمان پرونده دارند می توانند در مدارس شاهد ثبت نام کنند.
کفراشــی تصریح کرد: خانواده شهدا می توانند برای ثبت نام به 
مدرســه شاهد نزدیک محل ســکونت مراجعه کنند و اگر ظرفیت 
مدرسه مورد نظر تکمیل شده باشد، با هماهنگی مناطق آموزش و 

پرورش، به مدارس شاهد مناطق دیگر هدایت می شوند.

ایــن را هم باید در نظر بگیریم که رقابت رشــته هایی که در آن 
امید به کســب مدال داریم از هفته  دوم آغاز می شود که امیدوارم 
نمایندگان ایران بتوانند مدال های خوبی را کســب کنند و مردم 
خوشحال شوند. من باید نکته دیگری هم بگویم مبنی بر این که 
63 ســهمیه ایران از 20 استان است که این پراکندگی سهمیه ها 
در کل کشــور را نشان می دهد و بیشتر استان ها در  المپیک ریو 

نماینده دارند. 
* ما اگر بخواهیم در رشــته های پایه مثل شنا، ژیمناستیک 
صاحب مدال شــویم، می توانیم، اما نیــاز به برنامه ریزی و از همه 
مهمتر نیاز به سرمایه گذاری زیاد دارد. با توجه به شرایط بودجه ای 
و اقتصادی کشــور تنها توانســته ایم این تیم هــا را آماده و راهی 
المپیک کنیم. برای مدال آوری در رشــته های پایه و پر مدال به 
کار 12 تا 16 ساله نیاز است و از همه مهمتر تجهیزات و امکانات 

نیز فراهم باشد. 
* اکنون سیاســت وزارت ورزش و جوانــان در طی این دو 
ســال این بوده که بر روی بحث استعدادیابی در رشته های پایه و 
پر مدال در ســطح آسیا کار کند و نگاه ما فعلا این است که این 
رشته ها در سطح آسیا مطرح شود. فکر می کنم بهتر است در مورد 
بحث مدال آوری در رشــته های پایه و پر مدال این گونه صحبت 
کنیم که چقدر نیاز به منابع )مالی، انســانی، تجهیزات و امکانات 
و مدیریــت( داریم. از طرفی کار کردن بر روی آن ضرورت دارد یا 

خیر. تمام این موارد جای بحث دارد. 
* مــا در ســال 94 نزدیک بــه 25 میلیارد تومــان برای 
فدراســیون ها هزینه کرده ایم و برای ســال 95 نیز رقمی نزدیک 
به 20 میلیارد نیز هزینه شد. البته برای فدراسیون ها محدودیتی 
قائل نشده ایم و آنها می توانستند از منابع دیگری برای آمادگی و 

اعزام هم استفاده کنند. 
* همه تشکیلات تلاش شان بر این است تا فضای خوب و با 
نشــاطی را در زمان باقی  مانده برای کاروان اعزامی فراهم کنند و 
با حمایت از ورزشکاران اعزامی سعی کنند تا ورزشکاران با خیال 
آسوده و راحتی در این بازی ها حضور داشته باشند. من از تمامی 
رســانه ها و خبرنگاران می خواهم که آنها نیز ما را در این مســیر 

کمک  کنند. 

مسئولان برگزاری المپیک وقت استراحت فنی را از رقابت های والیبال حذف کردند.
مسئولان فدراسیون جهانی والیبال به دلیل جلوگیری از طولانی شدن رقابت های والیبال در المپیک دو وقت استراحت 
فنی را از ست ها حذف کردند. در امتیازهای 8 و 16 در هر ست دو وقت استراحت فنی به تیم ها داده می شد اما برای المپیک 
این قانون برداشته می شود. هر روز 6 مسابقه والیبال در المپیک برگزار می شود و کمیته تصمیم گیری FIVB برای بدون وقفه 
برگزار شــدن بازی ها این تصمیم را گرفته اســت. پیش از این هر مربی نیز در طول ست اجازه داشت دو وقت استراحت 30 

ثانیه را درخواست کند که این قانون برای المپیک پابرجاست.

حذف وقت استراحت فنی از والیبال المپیک

پیکر مسن ترین امام جمعه کشور
 در جهرم تشییع شد

پیکر حجت الاســلام والمسلمین سیدمحمد علی هاشمی 
مسن ترین امام جمعه کشور با حضور مردم و مسئولان در بخش 

خاوران جهرم از توابع استان فارس تشییع و خاکسپاری شد.
بــه گزارش ایرنــا، شــرکت کنندگان در این آییــن پیکر مرحوم 
حجت الاسلام والمســلمین هاشمی را از مصلای نمازجمعه خاوران تا 
دارالرحمه این شهر در مسیری به طول چهارکیلومتر تشییع کردند و 

بنابه وصیت او در جوار گلزار شهدای خاوران به خاک سپردند.
در این آیین، نماینده مردم شهرســتان جهرم در مجلس شــورای 
اسلامی، رئیس شورای سیاستگذاری ائمه جمعه استان فارس، معاون 
استاندار فارس و فرماندار ویژه شهرستان جهرم، رؤسای اداره ها و نهادهای 
دولتی، انتظامی، سپاه و بسیج جهرم، خفر، خاوران، امام جمعه شهرهای 
جهرم، زرقان شــیراز، قطب آباد، بنارویه و همچنین خاورانی های مقیم 

شیراز نیز حضور داشتند.
مرحوم حجت الاسلام سیدمحمد علی هاشمی، امام جمعه پیشین 
خاوران که به عنوان مســن ترین امام جمعه کشور معرفی شده بود در 

سال 1298 در بخش خاوران شهرستان جهرم تولد یافت.
وی قبل از انقلاب یکی از حامیان امام)ره( بود و در سال 58 به حکم 
امام خمینی به سمت امام جمعه خفر جهرم منصوب شد و پس از آن از 
سال 83 تا اوایل سال 93 به عنوان امام جمعه خاوران اقامه نماز می کرد.

این عالم ربانی در طول 8 سال دفاع مقدس نیز پیوسته در جبهه های 
نبرد حق علیه باطل حضور داشت و به امر تبلیغ، توسعه و ترویج فرهنگ 

دینی می پرداخت.
حجت الاسلام سیدمحمد علی هاشمی در شب سیزدهم فروردین 
95 دچار ســکته مغزی شد و سرانجام در شامگاه بیست و نهم تیرماه 

جاری دار فانی را وداع گفت.

حدیث دشت عشق

به یاد سردار شهید »حاج علی حاجبی«
دراینجا جان را هم از انسان سخت می گیرند

شــهید »علی حاجبی« ســال 1341 در روستای 
رودخانه چشم به جهان گشود. وی برای ادامه تحصیل در 
مقطع دبیرستان به شهرستان زرندکرمان رفت.»علی« با 
شروع جنگ در سال1359 وارد سپاه و عازم جبهه های 
جنگ شد. در ابتدا چون ســازمان سپاه آنچنان شکل 
نگرفته بود، در جنگهای نامنظم دکتر »چمران« شرکت 
کرد و پس از شــهادت دکتر »چمران« و با شکل گیری 

گردان ها و تیپ های ســپاه و بسیج ، »علی« به عنوان نیروی زرهی وارد تشکیلات 
41 ثارالله شد. او در ابتدا به عنوان نیروی زرهی و پس از گذشت مدت زمان کوتاهی 
به عنوان مسئول مخابرات لشکر منصوب می شود. و از طرفی شهادت سردار محمد 
نصراللهی )معاونت وقت ســتاد لشــکر( در منطقه عملیاتی والفجر8، معاونت ستاد 
لشکر 41 ثارالله هم به »علی« سپرده می شود. علی پس از 5 سال حضور مداوم در 
جبهه و شرکت در عملیا تهای مختلف و گذشتن از تمام تجملات و دلبستگی های 
دنیوی و برای تهذیب نفس در مرداد ماه ســال64 به سرزمین وحی رفت. نوشته ای 
از شهید هست که گفته: »در اینجا جان را هم از انسان سخت می گیرند. یعنی آنکه 
باید خود نیز تلاش کنی که جان بدهی و هم آنقدر ســختی و فشــار بر انسان وارد 
 می شــود تا اینکه بتواند لذت لقاءالله را با تمام وجود حــس کند و رخت بربندد«.

بالاخره روز ملاقات رسید و در عملیات کربلای )1( در منطقه مهران در نزدیکی های 
ظهر روز 10 تیرماه 1365 بر اثر اصابت ترکش گلوله خمپاره به قسمت چپ ناحیه 

سینه به لقاءالله می پیوندد. 

تصادف وزنه بردار دسته سنگین وزن تیم ملی 

* در سومین روز رقابت های بسکتبال دانشجویان آسیا که در ماکائو چین در جریان است تیم بسکتبال 3 نفره دانشگاه پیام 
نور با دو پیروزی موفق به صعود به مرحله نیمه نهایی این مسابقات شد. نماینده ایران ابتدا توانست سریلانکا را با نتیجه 21 
بر 5 شکست دهد، سپس مقابل تیم هنگ کنگ قرار گرفت و با نتیجه 21 بر 9 به برتری دست یافت و با 5 پیروزی متوالی 
و بدون شکســت به عنوان ســرگروه به جمع چهار تیم برتر راه یافت. در ادامه این رقابت ها عصر امروز در مرحله نیمه نهایی 

ایران مقابل ماکائو به عنوان میزبان رقابت ها به میدان می رود و چین )2( و هنگ کنگ نیز با یکدیگر مصاف خواهند کرد.
* تیم واترپلوی جوانان ایران در دومین روز رقابت های قهرمانی آســیا به مصاف ژاپن، قدرت برتر قاره کهن و 
مدافع عنوان قهرمانی رفت و برابر این تیم به تســاوی 12 بر 12 رسید. تیم واترپلوی ایران با یک شکست برابر 

قزاقستان و یک تساوی برابر ژاپن باید امروز در سومین روز مسابقات به مصاف اندونزی برود.
* کیومرث هاشمی رئیس کمیته ملی المپیک گفت: احتمال افزایش سهمیه های بیشتر در تکواندو و قایقرانی وجود دارد.وی 
افزود: با توجه به بررســی نمونه های آزمایش دوپینگ ورزشکاران در مسابقات کسب سهمیه و احتمال مثبت شدن دوپینگ 
ورزشکار قزاق در قایقرانی احتمال دارد عادل مجللی سهمیه کسب کند. رئیس کمیته ملی المپیک در مورد افزایش سهمیه 
ایران در تکواندو گفت: در تکواندو و براساس رنکینگ و موضوع بررسی نمونه دوپینگ دیگر ورزشکاران، به نام اسبقی احتمال 

دارد به سهمیه های ایران اضافه شوند.

خواندنی از ورزش ایران

نکته  ورزشی

نظارت و محاسبه زمان و مکان نمی شناسد

داشتن تحلیل های كارشناسانه و عملی
درباره عملکرد مسئولان

 و فدراسیون های ورزشی
سرویس ورزشی-

یکی از نیازهای بزرگ و مهم ورزش ما برای روبه راه و شفاف شدن جزئیات 
و اتفاقات و بالاخره، مشــخص شدن افراد و جریانات مؤثر و کارساز و با عملکرد 
مثبت، از جریانات و افــراد طمع کرده در ورزش و بی توجه به انتظارات مردم و 
منافع ملی، دست زدن به یک ارزیابی مفصل و همه جانبه و البته دقیق و علمی 
است، که متأسفانه این مکانیزم یعنی »بررسی و تحلیل عملکردها« در تشکیلات 
اداره کننده ورزش ما جایی ندارد یا اگر دارد، صوری و فرمایشــی است و جدی 
گرفته نمی شود. دلیل روشن و مشخص آن هم حال و روز ورزش است که در آن 
سره با ناسره آمیخته شده و فرق و تفاوت چندانی میان دوغ و دوشاب نیست و 
اگر هم باشــد از منظر قضاوت و داوری و دیدگاه مردم است که با نگاه تیزبین و 
تحلیل گر خودحتی المقدور تشخیص می دهند کی و کدام فدراسیون و مسئول 
دارند »کار« می کنند و چه افرادی به ورزش چســبیده و از مواهب مختلف آن 
ســود می برند. علاوه بر این نقصان، یعنی فقدان مکانیزم ارزیابی، همان طور که 
بارها نوشــته ایم »مکانیزم نظارتی« هم در ورزش ما کارآمد نیست و باز اگر در 
این باره روی کاغذ و در ســخن و شعار، فکری و تدبیری اندیشیده شده، اما در 
عمل و در عرصه ملموســات و مشــاهدات، ردپای »نظارت« و حضور ملموس و 
تأثیرگــذار این اصل مهم مدیریتی را یااصــلًا نمی بینیم و یا گاهی اوقات خیلی 
کمرنگ و بی رمق مشاهده می کنیم، این وضع و اوضاع در حالی است که منطق 
و تجربه و توصیه عقل و همه و همه به ما می گویدموضوع »نظارت« و همچنین 
»تحلیل و بررسی عملکردها« از شرایط پیشرفت کار و حرکت مجموعه در مسیر 
ریل گذاری شده به سمت هدف مطلوب است. وقتی نظارت و بررسی گاه و بیگاه 
عملکرد مجموعه های تحت نظارت تشــکیلات اداره کننده ورزش این شد، آن 
وقت به طور طبیعی آشــفتگی و ولنگاری بر کار و بار ورزش حاکم می شــود و 
همان طور که گفته شــد فرق چندانی میان آن فرد و افراد و فدراسیونی که بر 
مبنای اصول کار و تلاش می کند، برنامه و هدف دارد، موفق است و... با آن یکی 
که به کار خودش سرگرم اســت و مشغولیت ها، مسئولیت ها را از یادش برده و 
ناموفق است و در جا می زند و طی سال ها هیچگونه اتفاق مثبت و حرکت رو به 
جلو در آن دیده نمی شــود، وجود نخواهد داشت. این کم و بیش وضعیتی است 
که ســال ها و حتی امروز، بر ورزش ما حاکم اســت و این واقعیتی دردآور است 
کــه با اینکه تقریباً »همه« از آن اطلاع داریم، اما برای درمان و دفع آن کاری و 
اقدامــی عملی نمی کنیم و... کماکان در این باره هم مثل خیلی کارها و جاهای 

دیگر به حرف و شعار بسنده کرده ایم در حالی که ما می دانیم:
هنــر بیــار و زبــان آوری مکــن حافــظ

چه حاجت است که گوید شکر که شیرینم
شــاید بعضی از مخاطبان بر ما خرده بگیرند که اینک و در شرایط فعلی و 
در آستانه حرکت کاروان ورزشــی ایران به المپیک، وقت این حرف ها نیست و 
زمان نظارت و محاسبه گذشــته یا هنوز نرسیده، در حالی که ما ضمن احترام 
به نظر آن دسته از عزیزانی که از سر صدق و نیت خیر موافق این نظر هستند، 
عرض می کنیم »نظارت« و »محاسبه« یا همان بررسی و تحلیل عملکرد، چیزی 
نیســت که بتوان برای آن زمان و مکان و... قائل شــد، هیچ اشکالی ندارد که ما 
در آســتانه المپیک هستیم، همه چیز ورزش که نباید معطل چند روز برگزاری 
بازی ها باشد، ورزشکاران و مربیان و مسئولان اعزامی کار خود راانجام می دهند، 
اما بخش های دیگر و در جای خود مهمتر ورزش باید از همین حالا، برای آینده 
و المپیک بعدی بررســی و تحلیل خود را آغاز کنند. کاروان ورزشــی ایران در 
این بازی ها در 14 رشته حضور دارد، الان وقت آن است تا بررسی شود که این 
فدراســیون ها چگونه کار می کنند و چه برنامه هایی داشتند که موفق به کسب 
ســهمیه شدند؟ آیا کسب سهمیه براســاس برنامه و کار حساب شده بوده یا بر 
اثر شــانس و اتفاق و...؟ همین جا و با یافتن پاســخ این ســؤال تکلیف خیلی از 
چیزها، مثلًا عملکرد و قدرت کارآیی برنامه ها در فدراسیون های مختلف مشخص 
می شود. سایر فدراســیون ها چه؟ آنها که نه امسال بلکه سال ها و دوره هاست و 
بعضی هرگــز به المپیک راه نیافته اند و خیلی کم یــا هیچ وقت در عرصه های 
بین المللی افتخارآفرینی نکرده و حتی نشــانه ای از پیشرفت و حرکت رو به جلو 

در کار و بار آنها مشاهده نمی شود، به چه کاری مشغولند؟
چرا موفق نمی شــوند، عیب از عملکرد و برنامه ها و مدیریت غلط و ضعیف 
اســت؟ اگر هست، معطل نکنید، ورزش و ملت بدهکار کسی نیستند، این گونه 
مدیــران را کنار بگذارید، عزل کنید، افراد شایســته و بــا انگیزه و خوش همت 
را بــه میدان خدمــت فراخوانید، آیا عیب ذاتی اســت و ورزش مان و جوانان ما 
اصولاً در این گونه رشــته ها اســتعداد و توان لازم را از حیث ذهنی و فیزیکی و 
جســمی ندارند؟ اگر این طور است، چاره ای اساسی به حال این فدراسیون ها و 
انجمن ها و... بیندیشــید و با حذف یا محدود کردن فعالیت های ورزشــی، روی 
رشــته هایی که در آنها امید موفقیت و پیشــرفت وجود دارد، سرمایه گذاری و 
بیشتر تمرکز نمایید. خاطرمان هست که در سال 1375 )1996.م( رهبر معظم 
انقلاب در دیدار مســئولان وقت ورزش و جمعی از ورزشکاران نخبه و مدال آور، 
به همین نکته اشــاره فرمودند و »تمرکز و سرمایه گذاری روی رشته های دارای 
ظرفیت پیشرفت« را به عنوان یک توصیه به مسئولان وقت ورزش منتقل کردند 
اما متأســفانه این توصیه مهم و کاملًا کارشناســانه آن طور که باید مورد توجه 
مسئولان آن زمان و بعد از آن زمان تا امروز قرار نگرفت و روزمرگی ها و کارهای 
روبنایی و نتیجه گرایی و... اجازه نداد، این ایده ها و موضوعات و کارهای اساســی 
و ســاختاری در ورزش ما عملی شود و به سر و سامان یافتن هر چه بیشتر آن 
و کاهش آشــفتگی و ولنگاری های موجود در آن، کمک کند. در واقع این کار را 
هم )یعنی محدود کردن یا حذف فعالیت رشــته هایی که به هر دلیل در ورزش 
ما پایگاهی ندارند و تمرکز روی رشته های مستعد( باید جزو کارهای بلاتکلیف و 
معطل مانده ورزش به حســاب بیاوریم. حرف ما این است که اگر واقعاً- و نه در 
شعار و روی کاغذ- قرار است که ورزش ایران را با حرکتی شتابنده اما منطقی به 
ســمت جلو ببریم، باید در شیوه مدیریت و رفتارهای مدیریتی ورزش اصلاحات 
و تغییراتی ایجاد کنیم و ســراغ آن دسته از مسائل و کارهایی برویم که فراتر از 
روزمرگی ها و نتیجه گرایی ها، در صورت انجام، بتواند به پیشــرفت ورزش کشور 
کمک کند. یکی از این کارها که در این مقال به آن پرداختیم، اعمال »نظارت« 
و »انجام بررســی و تحلیل های کارشناســانه و عملی درباره عملکردمسئولان و 

فدراسیون هاست.«
این دو کار اگر نه به شکل فرمالیته و نمایشی، بلکه دقیق و به قصد اصلاح 
امــور، صورت بگیرد، آن وقت خود به خود خیلی از مســائل قدیمی و دردهای 
مزمن ورزش حل می شــود و خیلی از افرادی که سال هاســت در ورزش کنگر 
خورده و لنگر انداخته، بدون اینکه منشأ خدمت و تحول در مجموعه تحت نظر 
خود باشــند، مجبور می شوند بساط خود را حداقل از حوزه ورزش جمع کنند و 

به فکر جان و مکان تازه ای باشند و...!

اخبار کوتاه از فوتبال

شهباززاده به آلانیا اسپور پیوست 
مهاجم فصل قبل تیم فوتبال استقلال با امضای قراردادی رسما به آلانیای اسپور 
ترکیه پیوست تا بعد از رامین رضاییان، دومین ایرانی لیگ ترکیه لقب بگیرد. سجاد 
شهباززاده، مهاجم فصل گذشته استقلال تهران که پیش از این تیم نیز در تیم فوتبال 
سایپا عضویت داشت، در نهایت تصمیم گرفت از جمع آبی پوشان تهرانی جدا شود و 
به عضویت آلانیای اسپور ترکیه درآید.شهباززاده اکنون بعد از رامین رضاییان، دومین 
ایرانی لیگ ترکیه است. این مهاجم 26 ساله، فصل گذشته در 27 بازی برای تیمش 

موفق شد 9 گل را به ثمر برساند.
مایلی کهن سرمربی جدید ملوان

محمد مایلی کهن ســرمربی پیشــین تیم ملی ایران هدایت تیم فوتبال ملوان 
بندرانزلــی را در دســت گرفت. مایلی کهــن بعد از مذاکره با مدیــران ملوان برای 
سرمربیگری این تیم با آنان به توافق رسید و دیروز در جلسه هیئت مدیره این باشگاه 
حاضر شد و از برنامه های خود برای ملوان در لیگ دسته اول صحبت کرد. همچنین 
مایلی کهن دیروز نادر فریاد شیران را به عنوان دستیار خود در ملوان انتخاب کردو از 
علی دوستی مهر سرمربی تیم های ملی جوانان و نوجوانان ایران درخواست کرد تا با 
او در تیم ملوان همکاری کند.دوســتی مهر به مایلی کهن گفته در صورتی که شرایط 

کاری اش مهیا شود حتما به ملوان می آید.
لوپتگی رسما سرمربی تیم ملی اسپانیا شد

سرمربی سابق پورتو جانشین ویسنته دل بوسکه شد.با تصمیم فدراسیون فوتبال 
اسپانیا، خوان لوپتگی، سرمربی 50 ســاله و سابق پورتو به عنوان جانشین ویسنته 

دل بوسکه مستعفی، سرمربی تیم ملی این کشور شد. 
پوگبا با صد میلیون در منچستریونایتد

سرانجام ســران شــیاطین ســرخ موفق به جلب رضایت همتایان یوونتوسی 
خود شــدند. بنا بر ادعای ســایت گل، دور جدید مذاکرات دو باشــگاه یوونتوس و 
منچستریونایتد بر سر انتقال پل پوگبا، ستاره فرانسوی تیم  ایتالیایی به اولدترافورد 
ثمر بخش بود و طرفین برای انجام این انتقال به توافق رســیدند.بر این اساس پوگبا 
با امضای قراردادی صد میلیون پوندی جای گرت بیل از رئال مادرید در صدر جدول 
گرانقیمت تریــن بازیکنان تاریــخ فوتبال را می گیرد و در مدت حضور 5 ســاله در 
منچســتریونایتد، فصلی 13 میلیون پوند درآمد خواهد داشــت که 3 برابر دستمزد 
فعلی او در یوونتوس خواهد بود. رئال مادرید دیگر خریدار جدی پوگبا بود اما  به نظر 
می رســد او ظرف چند روز آینده  پس از زلاتان ابراهیموویچ، هنریک مخیتاریان و 

اریک بیلی، چهارمین بازیکن فصل جدید منچستریونایتد نام بگیرد.

وزنه بردار سنگین وزن کشورمان خواب آلودگی را 
عامل تصادف حادثه سازش عنوان کرد. 

صبح روز پنجشنبه خبر تصادف بهادر مولایی وزنه بردار 
دسته سنگین وزن تیم ملی کشورمان رسانه ای شد. ابوالقاسم 
عباســی معــاون مدیــرکل ورزش و جوانان مازنــدران در 
گفت و گویی اظهار داشت: متأســفانه بر اثر برخورد خودروی 
نیســان با پراید حامل بهادر مولایــی و پدربزرگش در محور 
هــراز، پدربزرگ  بهادر مولایی در دم فوت کرد. در این حادثه 
 ICU بهادر مولایی دچار جراحت ســنگینی شده و در بخش

بیمارستان 17 شهریور آمل بستری است.
بعــد از انتشــار ایــن خبر، برخــی از اعضــای خانواده 
وزنه بــرداری از جمله علی مرادی رئیس فدراســیون، نواب 
نصیر شــلال و کیانوش رستمی بر بالین بهادر مولایی حاضر 
شدند تا از نزدیک جویای حال این قهرمان شوند. خوشبختانه 
خبرهای مخابره شــده در روز جمعه حکایت از آن داشت که 
وضعیت مولایی رو به بهبود است و وی از آمل به بیمارستان 

ساری منتقل شده است. 
در همین خصوص روز گذشــته وزیر ورزش و جوانان در 
دستوری پیگیری وضعیت بهادر مولایی پس از سانحه تصادف 
را خواستار شد. حمید گرشاســبی مدیر کل حوزه وزارتی با 
اعلام این خبر عنوان داشــت: بعد از ایــن حادثه ناگوار برای 
قهرمان عزیز ایران، وزیر ورزش دستور پیگیری داد و مدیران 
اســتان و فدراسیون پزشکی - ورزشــی تمامی مراحل روند 

درمان بهادر مولایی را دنبال می کنند. 
مولایی: باید دوباره جراحی کنم

خود بهادر مولایی نیز در تشــریح دلایــل رخ دادن این 
حادثه ناگوار عنوان داشت: در جاده مشغول رانندگی بودم اما 
ذهنم درگیر رکوردگیری تیم ملی و حذف شــدنم از المپیک 
بــود. در این بین یک لحظه خوابــم برُد و دیگر نمی دانم چه 
شد. وی درباره آسیب دیدگی اش گفت: از ناحیه لگن، کتف و 
عضله آرنج دســت چپ دچار آسیب دیدگی شده ام و نیازمند 
عمل جراحی مجدد هستم. مولایی که با بخش خبری سیما 
صحبت می   کرد در ادامه افزود: در اردوی کلاچای رکوردگیری 
انجام شــد و گفتند اصلی  ترین رکوردگیری المپیک است که 
من هم وزنه زدم، اما هاشمی اوت کرد و باید خط می خورد اما 
نخورد. باز هم چهارشــنبه هفته گذشته او را در رکوردگیری 
شــرکت دادند، اما باز هم وزنــه زد و خراب کرد با این وجود 
دوبــاره او را نگه داشــتند در حالی که مــن و براری خوب 
کار کردیــم و در نهایت منجر به حذف من شــد.  وزنه بردار 
سنگین وزن کشورمان درباره جلسه شورای فنی تصریح کرد: 
در این جلســه از 26 رأی که 13 نفر رای دادند، 12 رأی به 
براری، 10 رأی به هاشمی و 4 رأی به من تعلق گرفت که مرا 
خط زدند. برای من جــای تعجب بود که چطور کمیته فنی 
با این همه تجربه در این 10 ســال شناختی از من نداشته و 
جوانی را که یک ســال اســت به اردوی تیم ملی آمده است 

انتخاب کردند. واقعاً  متأسفم.

مولایی: کمیته فنی برای المپیک یک جوان را به من ترجیح داد

فرمانده کل ســپاه پاســداران در همایش 
فرماندهان نیروی دریایی ســپاه با بیان اینکه 
ماموریت اصلی ســپاه عمق بخشی به انقلاب در 
خارج از مرزها است گفت: اخیرا برخی کشورها 
مثل آل سعود دشمنی خود با ما را آشکار کرده و 
هزینه های زیادی برای ناامن کردن ایران صورت 

می دهند.
به گزارش خبرگزاری فارس از مشــهد، سرلشــکر 
پاسدار محمدعلی جعفری صبح پنجشنبه در همایش 
فرماندهان و مسئولان نیروی دریایی سپاه که در تالار 
قدس آســتان قدس رضوی برگزار شد، گفت: اهمیت 
موضوع امنیت که کار اصلی سپاه و نیروی دریایی سپاه 
در خلیج فارس و مرزهای جنوبی کشورمان است امروز 

بیش از گذشته نمود پیدا کرده است.
وی افزود: این در حالی است که در اکثر کشورهای 
منطقه ناامنی رواج دارد و دشمنان همه تلاش خود را 

برای مقابله با نظام و ناامن سازی ایران به کار بستند.
فرمانده کل ســپاه ادامه داد: اخیرا برخی کشورها 
مثل آل سعود دشمنی خود با ما را آشکار کرده است و 
هزینه های زیادی برای ناامن کردن ایران صورت می دهند 
اما با تلاش نیروهای سپاه و بسیج و سایر دستگاه، امنیت 

کامل در کشور برقرار است.

فرمانده کل سپاه پاسداران:

عمق بخشی انقلاب در خارج از مرزها از مأموریت های اصلی سپاه است

فرمانده سپاه پاســداران شهرستان سلماس 
اعلام کرد: یک تیم چهار نفره اشــرار ضدانقلاب 
توسط نیروهای جان بر کف سپاه پاسداران انقلاب 
اسلامی در مناطق مرزی این شهرستان متلاشی شد.

ســرهنگ پاســدار علیرضا مدنی عصر پنجشنبه در 
گفت وگو با خبرنگار ایرنا گفت: این اشــرار ضدانقلاب که 
صبح امــروز از منطقه مرزی ترکیه وارد خاک جمهوری 
اســلامی ایران شــده بودند، در منطقه قره داش در 25 
کیلومتری شهر ســلماس با نیروهای سپاه مواجه شدند 

و طــی درگیری دو نفر از آنها به ســمت ترکیه متواری 
شــده، یکی از آنها دستگیر شــده و یک نفر دیگر نیز به 

هلاکت رسید.
وی بیان کرد: بر اساس اطلاعات دقیق، همه این چهار 
نفر ساکن کشور ترکیه و از اشرار ضدانقلاب بوده و قصد 
برنامه ریزی برای انجام اقدامات تروریستی را داشتند که 

ناکام ماندند.
وی اضافه کرد: از این اشــرار دو قبضه سلاح جنگی 

نیز کشف و ضبط شد.

زائران متقاضی سفر به عراق برای حضور در 
اربعین حسینی جهت دریافت ویزای تک نفره از 

نیمه دوم مردادماه امسال اقدام کنند.
به گزارش خبرگزاری صدا و سیما، مسئول کمیته 
اعزام در مرز شلمچه با اشاره به وجود پنج دفتر صدور 
ویزا تحت نظر سازمان حج و زیارت در شهرهای آبادان 
و خرمشــهر از شهروندان خواست تا با مراجعه به این 

دفاتر نسبت به دریافت ویزای تک نفره اقدام کنند.
هوشنگ دشــتی نژاد گفت: متقاضیان می توانند 

با در دســت داشــتن دو قطعه عکس و گذرنامه خود 
و مراجعــه به دفاتر مربوطه این ســازمان و پرداخت 
هزینه های مربوطه نســبت به دریافت ویزای تک نفره 
خــود اقدام کننــد. وی به وجود دفاتر کنســولگری 
عراق تنها در شــهرهای اهواز، تهران و مشــهد اشاره 
کــرد و گفت: در صــورت مواجهه با ازدحام جمعیتی 
و لزوم رفع ســریع مشــکلات احتمالــی زوار، امکان 
راه اندازی دفتر کنسولگری عراق در منطقه آزاد اروند 

وجود دارد.

فرمانده سپاه پاسداران سلماس خبر داد

انهدام گروهک تروریستی ضدانقلاب در سلماس
آغاز صدور ویزای تک نفره اربعین حسینی

 از نیمه مرداد

وی با اشاره به اینکه توطئه های شوم دشمنان نظام 
جمهوری اسلامی ایران تاکنون با آمادگی کامل نیروهای 
مسلح خنثی شده است افزود: رسالت سپاه حفظ انقلاب 
اســلامی و حفاظت صحیح و به موقع از انقلاب است و 
باید توجه عمیق شود چرا رهبری نگران انقلاب و حرکات 

انقلابی هستند.

وی افزود: حفظ انقلاب وظیفه تخصصی ســپاه بر 
دوش نیروهای سپاهی می باشد و سال هاست که ماموریت 
عمق بخشی انقلاب و کمک به آن جزو وظایف اصلی سپاه 

مشخص و ابلاغ شده است.
جعفری ادامه داد: پاسداری از انقلاب اسلامی وظیفه 
اصلی همه واحدها و نیروها در عرصه های ماموریتی است.

وی گفت: حفظ انقلاب در وضع موجود پاســداری 
محافظه کارانه اســت ولی سپاه باید به دنبال پاسداری 

غیرمحافظه کارانه باشد.
فرمانده کل ســپاه پاسداران انقلاب اسلامی افزود: 
عده ای می گویند باید به مسائل داخلی برسیم، به فعالیت 
دشمنان و ظالمان در مناطق مختلف کاری نداشته باشیم 
و قوانین وضع شده درباره بی تفاوتی ملت ها و دولت ها 

نسبت به ظلم دشمنان را بپذیریم.
وی ادامه داد: این در حالی است که در مسائل داخلی 
و حفــظ ارزش های انقلاب اســلامی در همه عرصه ها 

وظیفه اصلی سپاه، پاسداری از انقلاب است.
سردار جعفری گفت: این مهم و پاسداری همه جانبه 
انقلاب از زمانی کــه تهدید و خطر انقلاب از دفاعی و 
امنیتی به مســائل سیاسی، فرهنگی و اجتماعی تغییر 
جهت داده پررنگ تر می شود و عمل انقلابی و خط انقلاب 

از انتظارات رهبر انقلاب از سپاه است.
وی افزود: باید توجه داشــت که وظیفه عمومی و 
مشترک همه پاسداران و وابستگان به آنها حفظ انقلاب 
در شرایط مختلف است و فضای سپاه باید فضای ارزشی 
و محتوی باشد و باید در این فضا ارزش ها بتواند با سرعت 
بیشتری تعمیق پیدا کند و تاکید بر امر معروف و نهی 

از منکر برای ایجاد چنین فضایی است.

همدان- خبرنگار کیهان:
یکی از شــهدای دست بسته غواص عملیات 
کربلای 4، شناسایی و در همدان تشییع و به خاک 

سپرده خواهد شد.
 پس از گذشت یک سال از تفحص شهدای دست بسته 
غواص عملیات کربلای 4 و آزمایشات دی ان ای، یکی از 
شهدای گردان 155 لشکر 32 انصارالحسین)ع( شناسایی 
و همزمان با سالروز شهادت امام صادق)ع( با دیگر شهدای 
گمنام تشــییع و در گلزار شهدای شهر همدان به خاک 

سپرده می شوند.
نماینده کمیته جســت وجوی شهدای مفقودان در 
استان همدان با رسانه ای کردن این خبر گفت: این شهید 
به همراه دو تن دیگر از شــهدای شناسایی شده استان 

همدان، میهمان همدانی ها می شوند.
بهرام دوست پرســت با بیان اینکه این شهدا پس از 
تطبیق دی ان ای شناسایی شده اند افزود: این سه شهید، از 

شهدای مفقود الجسد استان همدان هستند که در مناطق 
عملیاتی میمک، نفت شهر و ام الرصاص تفحص شده اند.
او با بیان اینکه این شــهدا به همراه 4 شهید گمنام 
در ســالروز شهادت امام صادق)ع( تشییع و خاکسپاری 
می شوند ادامه داد: یک تن از این شهدا از جمله شهدای 
غواص دست بسته بوده که خرداد پارسال به همراه 275 

شهید دیگر در تهران تشییع شدند.
نماینده کمیته جستجوی شهدای مفقودان در استان 
همدان گفت: این شهید از رزمندگان گردان 155 لشکر 
انصارالحســین)ع( بوده که دی ماه سال 65 در عملیات 

کربلای 4 به شهادت رسید.
بهرام دوست پرست بیان کرد: این شهدای گمنام که 
در حوزه علمیه نهاوند، ستاد ناجای استان و اردوگاه ابوذر 
به خاک سپرده می شوند، متعلق به عملیات کربلای 4 و 
ایذایی والفجر 8 هستند و در منطقه ام الرصاص تفحص 

شده اند.

یک شهید دست بسته غواص كربلای 4 شناسایی شد

چهــار در حرم امــام هادی)ع( و امام حســن 
عسکری)ع( در مراسمی باشکوه وارد بندرعباس و 
از گلزار شهدای گمنام تا حسینیه ثارالله توسط مردم 

این شهر بدرقه شد.
به گــزارش ایرنــا درهای چوبــی حرم هــای امامان 
عسکریین)ع( پس از آماده ســازی در قم برای نازک کاری، 
طلاکوبــی و قلم زنی به هرمزگان منتقل شــدند که پس از 
آماده سازی در کارگاه های شهرهای هشت بندی، بندرعباس 
و کیش برای نصب به شهر سامرا کشور عراق ارسال می شوند.
رئیس ســتاد بازسازی عتبات عالیات هرمزگان در این 
زمینه گفت: برای تکمیل هر در حرم های امامان عسکریین، 
پنج میلیارد و در مجموع 20 میلیارد ریال هزینه می شود.

سیدکاظم موســوی افزود: این ستاد قصد دارد در یک 
ســال، کار ساخت هشت در، شــامل چهار در حرم امامان 

عسکریین)ع( در سامرا و چهار در حرم امامزاده محمد عموی 
گرامی حضرت ولیعصر)عج( در شــهر بلد عراق را با کمک 
مردم و مسئولان در استان به اتمام برساند و برای نصب به 

کشور عراق انتقال دهد.
وی ادامه داد: ستاد عتبات عالیات هرمزگان در اسفند 
پارسال ساخت این هشت در را بر عهده گرفته و کار قلم زنی 
آنها توسط استادکاران ماهر اصفهانی و استان فارس در این 
استان انجام می شود. وی اضافه کرد: روی هر در بین سه تا 
چهــار نفر قلم زن و در مجموع حدود 24 صنعتگر به اضافه 
چند نفر درودگر مشارکت دارند. علی رئوفی معاون هماهنگی 
امور اقتصادی و توسعه منابع استانداری هرمزگان گفت: مردم 
هشتبندی میناب پیش از آن که درها به منطقه وارد شود، 
سه میلیارد ریال برای تکمیل و آماده سازی درهای حرمین 

امامین شریفین جمع آوری کرده اند.

به منظور طلاکوبی و قلم زنی
درهای حرم های امام هادی)ع( و امام حسن عسکری)ع(

وارد بندرعباس شد


